
Město Nový Jičín 

Zápis č. 11/2020  

ze schůze Osadního výboru  ZM Nový Jičín m. č. Loučka,  

konané dne 16. ledna 2020 v 18 hod. v Klubu seniorů Loučka. 

 

Jmenný seznam členů osadního výboru: J. Kotas, J. Hub, V. Dokulil, A. Elicer, P. Jaroň,  

P. Liška, H. Micková, L. Pístecký, J. Šimíček, M. Štěpánová, A. Svojanovský                                                   

Přítomní členové: J. Kotas, J. Hub, V. Dokulil, A. Elicer, H. Micková,  J. Šimíček,   

                              M.  Štěpánová, A. Svojanovský                                                   

Nepřítomní členové omluvení: P. Jaroň, P. Liška, L. Pístecký 
Nepřítomni členové neomluvení:  - 
Při zahájení schůze bylo přítomno: 8 z celkového počtu 11 členů osadního výboru. 

Osadní výbor byl usnášeníschopný.  
 

Zahájení: 

Schůze  byla zahájena předsedou Osadního výboru panem Jaroslavem Kotasem, který 

přivítal přítomné členy, které poté seznámil s programem jednání, který byl schválen bez 

připomínek. 

 

I. Schválení programu  

 

Předseda OV předložil přítomným návrh programu jednání, který byl schválen bez 

připomínek.  

Program: 

I.          Schválení programu schůze 

II. Kontrola zápisu z minulého jednání     

III. Kontrola usnesení 

IV.      Návrh na úpravu akcí OV s dotací města v r. 2020 

V. Různé 

Usnesení. 

11./ I.  - Osadní výbor schvaluje navržený program jednání. 

Hlasování: pro: 8,  proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato. 

 

II. Kontrola zápisu z minulého jednání  

 

Předseda OV provedl kontrolu zápisu z jednání dne 16. prosince 2019, který členové OV 

obdrželi e-mailem dne 18. prosince. Přítomnými bylo konstatováno, že zápis odpovídá 

průběhu jednání a tak němu nevznesli  žádné připomínky. 

Usnesení. 

11./ II.  - Osadní výbor schvaluje zápis z minulé schůze OV č. 10  ze dne 16. prosince 2019 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato. 

 

III. Kontrola usnesení   

 

Předseda OV p. Kotas provedl kontrolu usnesení. 

Usnesení. 

11/III. - Osadní výbor bere na vědomí kontrolu usnesení. 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato. 

 

 



IV.  Návrh na úpravu financování akcí OV s dotací města v r. 2020 

 

Předseda OV p. Kotas otevřel, v návaznosti na přijaté závěry na minulém jednání OV, 

záležitost spojenou s úpravou dotací města na uskutečnění plánovaných kulturních a 

sportovních  akcí v Loučce v roce 2020 tak, aby zastupitelstvem města v rozpočtu města 

schválená  částka 90 tis. byla přerozdělena, když požadavek na uskutečnění akcí je ve výši 

105 tis. Připomněl, že na minulém jednání bylo přítomnými odsouhlaseno nezafinancování 

akce maškarní ples pro děti (3 500 Kč - spolupořadatel ZO ČsCH) a turnaje ve stolním tenisu 

(3 500 Kč - spolupořadatel Jednota Orel). K tomu obdrželi členové OV k vyjádření se návrh 

na „redukci“ dotací.  Stanovisko OV k nezafinancování akce Maškarní ples pro děti z dotace 

města  bylo ve formě „výtahu“ ze Zápisu zasláno p. Orlitové (ZO ČsCH). 

Přítomni vyslechli návrh p. Elicera na uskutečnění akce Den Loučky v prostoru za restaurací 

Sportbar za původní navrhovanou částku, který po objasnění dotazů přítomných k 

předloženému návrhu, hlasováním neschválili. Přítomni se poté postupně vyjadřovali k výši 

dotace na jednotlivé akce s tím, že v konečné verzi nebyla zrušena žádná akce, ale bylo 

schváleno přerozdělení na částku 90 000 Kč. Upravený návrh na přerozdělení dotací na 

jednotlivé akce je přílohou tohoto zápisu.  

V závěru k tomuto bodu bylo rozhodnuto pozvat na příští jednání OV zástupce ZO 

chovatelů p. Orlitovou k předložení vize - návrhu na akci Den Loučky, která by se měla 

uskutečnit v sobotu 13. června. 

Usnesení. 

11/IV. - Osadní výbor  

a) schvaluje upravený návrh na financování akcí z dotace města v roce 2020  

b) pověřuje předsedu OV zasláním informace o úpravě financování akcí v roce 2020 s dotací  

    města p. Orlitové s pozváním na jednání OV v únoru k projednání akce Den Loučky a  

    dalších akcí se spolupořadatelstvím ZO ČSCH  

Hlasování: pro: 7, proti: 1, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato. 

 

V. Různé 

 

Předseda OV p. Kotas  

- informoval o zaslání na MěÚ „Podkladu pro výplatu peněžního plnění (odměn)  

  členům výborů ZM“ za rok 2019 

- informoval o  sdělení občana Loučky pana Sedláře k nevyvážení tříděného odpadu (viz.  

  přiložená komunikace) s tím, že požadavek k této věci projedná se zodpovědný pracovníkem  

  TSM 

- informoval o záležitosti aktualizace webových stránek Loučky (jednání s p. Petrošem) 

- informoval o zaslání požadavku na TSM k provedení a provádění úklidu prostorů, kde jsou  

  na sídlišti umístěny velkoobjemové  kontejnery na komunální odpad, když tam po  

  vyprázdnění kontejnerů zůstává mnoho odpadu, které veřejná služby neuklízí 

Pan Šimíček (představitel Jednoty Orel) 

 informoval o nejbližších připravovaných akcích Jednoty Orel a to Orelský ples v pátek 21. 

února od 19.30 hod. a Dětský maškarní ples v neděli 23. února od 14. 30 hod.  

Pan Elicer  
- informoval, že zatím neprojednal na OŽP MěÚ záležitost s ořezem větví  stromů na sídlišti,  

  úkol trvá 

-vznesl dotaz k provádění úklidu sněhu na sídlišti, k čemž sdělil předseda, že TSM podle  

  skutečnosti z minulých let, provádějí úklid sněhu podle aktuální situace, problémem však je  

  provádění úklidu sněhu na komunikacích, zvláště na chodnících mimo sídliště u silnice  

  Jičínská a Císařská, kde byl úklid prováděn s odstupem i několika dnů  



Usnesení 

11./V. - Osadní výbor  

a) bere na vědomí v bodě „Různé“ 

b) ukládá předsedovi projednat se zodpověd. pracovníkem TSM záležitost s úklidem sněhu v  

   Loučce 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato. 

 

Bylo dohodnuto, že další schůze Osadního výboru se uskuteční dne 13. února  2020 v 18 

hod. v Klubu seniorů. 

V závěru jednání poděkoval předseda OV přítomným nejen za aktivní přístup na tomto 

jednání.   

 

Jaroslav Kotas, předseda OV                        V Novém Jičíně - Loučce dne 16. 1. 2020 

 

Příloha - Prezenční listina  

 

 

 

 

 

 

 

 


